
PROTOKÓŁ   NR IX/2011
z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu ,

która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w 
Tłuszczu w dniu 4 października 2011 roku. 

Początek  godz. 15 00

Zakończenie  godz. 1620

            W Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu na stan 15 radnych uczestniczyło 15 
radnych, co stanowi 100 % składu radnych.
Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości 
zaproszonych stanowią załączniki Nr 1,2,3 i 4 do niniejszego protokółu.

Ad1.Otwarcia IX Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał Przewodniczący 
Rady Krzysztof Gajcy, stwierdzając quorum, w związku, z czym obrady i 
podejmowane uchwały będą prawomocne.

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk złożył wniosek w sprawie:

Wprowadzenia do porządku obrad dwóch projektów uchwał. Pierwszy, to 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu konkursowego 
pt. „Najlepszy start – zabawa, edukacja, rozwój” w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, a drugi to projekt uchwały w sprawie 
upoważnienia Burmistrza Tłuszcza do złożenia oświadczenia o poddaniu się  
egzekucji w formie aktu notarialnego.  

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk dodał, że uchwała w sprawie 
upoważnienia Burmistrza Tłuszcza do złożenia oświadczenia o poddaniu się 
egzekucji w formie aktu notarialnego jest niezbędna do tego, aby móc utworzyć 
w Urzędzie Miejskim w Tłuszczu stanowisko pracy dla osoby niepełnosprawnej. 
Burmistrz dodał, że stanowisko to jest refundowane i że została już podpisana 
umowa ze Starostą Powiatu Wołomińskiego.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek.

W/w wniosek Rada Miejska w Tłuszczu przyjęła jednogłośnie.



Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk złożył wniosek w sprawie:

Wprowadzenia przed interpelacjami radnych punktu o nazwie „Informacja o 
złożonych oświadczeniach majątkowych radnych”.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 

W/w wniosek Rada Miejska w Tłuszczu przyjęła jednogłośnie.

W związku z wprowadzonymi zmianami w porządku obrad, przedstawia się on 
następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
3. Przyjęcie protokółu z VIII Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu ( protokół do 
wglądu w pok.38).
4. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt. „Kompleksowe 
uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w południowo-wschodniej 
części Tłuszcza poprzez modernizację oczyszczalni ścieków oraz 
rozbudowę systemu kanalizacyjnego i wodociągowego dofinansowanego 
ze środków Europejskiego funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 
2007 – 2013, Priorytet IV, działanie 4.1;

b) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu konkursowego pt. „ Ze 
śpiewem w stronę sieci Web” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki;

c) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu konkursowego pt. 
„ Przemóc niemoc-Młodzieżowy Klub Integracji Społecznej” w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki;

d) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu konkursowego pt. 
„Najlepszy start – zabawa, edukacja, rozwój” w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki;

e) w sprawie upoważnienia Burmistrza Tłuszcza do złożenia oświadczenia o 
poddaniu się egzekucji w formie aktu notarialnego;

f) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2011;
g) w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu nr V/38/2011 z 

dnia 29 marca 2011 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Tłuszcz na lata 2011-2020;
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h) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego pt 
„Wszechstronny rozwój dziecka- droga do sukcesu Gminy Tłuszcz” w 
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki;

i) w sprawie włączenia Przedszkola Samorządowego w Miąsem do Zespołu 
Szkół im. Zofii Solarzowej w Miąsem;

j) w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i 
klubów dziecięcych;

k) w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Tłuszcz;
l) w sprawie nabycia działki gruntu oznaczonej numerem 1560/1 o 

powierzchni 0,0304 ha położonej w mieście Tłuszcz z przeznaczeniem 
pod drogę gminną.

5.  Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych.
6. Interpelacje radnych, odpowiedzi na interpelacje.
7. Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.
8. Zamknięcie obrad.      

Ad2.  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  międzysesyjnym 
przedstawił Burmistrz Tłuszcza Paweł Marcin Bednarczyk według załącznika nr 
5 do niniejszego protokółu.

Ad3. Protokół z VIII Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu przyjęto jednogłośnie.

Ad4. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt. „Kompleksowe 
uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w południowo-
wschodniej części Tłuszcza poprzez modernizację oczyszczalni 
ścieków oraz rozbudowę systemu kanalizacyjnego i 
wodociągowego dofinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2007-2013, 
Priorytet IV, działanie 4.1”

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła uchwałę nr IX/87/2011 w 
sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt. „Kompleksowe uporządkowanie 
gospodarki wodno-ściekowej w południowo-wschodniej części Tłuszcza 
poprzez modernizację oczyszczalni ścieków oraz rozbudowę systemu 
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kanalizacyjnego i wodociągowego dofinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2007-2013, Priorytet IV, działanie 
4.1”, załącznik nr 6 do niniejszego protokółu.

b) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu konkursowego pt. 
„Ze śpiewem w stronę sieci Web” w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/88/2011 w 
sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu konkursowego pt. „Ze śpiewem w 
stronę sieci Web” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, załącznik 
nr 7 do niniejszego protokółu.

c) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu konkursowego pt. 
„Przemóc niemoc-Młodzieżowy Klub Integracji Społecznej” w 
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/89/2011 w 
sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu konkursowego pt. „Przemóc 
niemoc-Młodzieżowy Klub Integracji Społecznej” w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.

d) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu konkursowego pt. 
„Najlepszy start – zabawa, edukacja, rozwój” w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/90/2011 w 
sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu konkursowego pt. „Najlepszy start 
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– zabawa, edukacja, rozwój” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 
załącznik nr 9 do niniejszego protokółu.

e) w sprawie upoważnienia Burmistrza Tłuszcza do złożenia 
oświadczenia o poddaniu się egzekucji w formie aktu notarialnego 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/91/2011 w 
sprawie upoważnienia Burmistrza Tłuszcza do złożenia oświadczenia o 
poddaniu się egzekucji w formie aktu notarialnego, załącznik nr 10 do 
niniejszego protokółu.
 

f) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2011

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Skarbnik Gminy, Halina Kusak  powiedziała, że zmiany wprowadzone do 
projektu zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2011 dotyczą dwóch projektów 
uchwał. Pierwszy projekt dotyczy projektu konkursowego pt. „Najlepszy start – 
zabawa, edukacja, rozwój”, który będzie realizowany w Zespole Szkół w 
Mokrej Wsi. Zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków kwota w 2011 r. to 
jest 171 854,99zł. Natomiast drugi projekt dotyczy projektu systemowego pt. 
„Wszechstronny rozwój dziecka – droga do sukcesu Gminy Tłuszcz”. Kwota 
zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków to 230 892 zł. Z tej kwoty są 
wydatki inwestycyjne, które wynoszą 14 147 zł. Pani Skarbnik dodała, że, 
zgodnie z umową ze Starostą Powiatu Wołomińskiego, do projektu Uchwały 
Budżetowej zostały wprowadzone wydatki na wyposażenie stanowiska pracy 
dla osoby niepełnosprawnej w kwocie 26 tys. zł, z czego 11 tys. zł są to zakupy 
inwestycyjne - zakup urządzenia wielofunkcyjnego do skanowania, drukowania 
i kopiowania, w tym kwota 5 tys. zł na zakup zestawu komputerowego. 
Natomiast 15 tys. zł to kwota na zakup wyposażenia stanowiska pracy dla osoby 
niepełnosprawnej. Te wydatki zostaną zrefundowane po dokonaniu tych 
wydatków i przedstawieniu faktur. Pani Skarbnik dodała jeszcze, że oprócz 
wymienionych zmian zostały jeszcze wprowadzone zmiany ustalone na 
spotkaniu radnych z burmistrzami.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/92/2011 w 
sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2011, załącznik nr 11 do 
niniejszego protokółu.

g) w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu nr 
V/38/2011 z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2011-2020

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/93/2011 w 
sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu nr V/38/2011 z dnia 29 
marca 2011 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz 
na lata 2011-2020, załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 

h) w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego pt. 
„Wszechstronny rozwój dziecka – droga do sukcesu Gminy 
Tłuszcz” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada  Miejska  w  Tłuszczu  jednogłośnie podjęła  Uchwałę  Nr  IX/94/2011  w 
sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego pt. „Wszechstronny 
rozwój  dziecka  –  droga  do  sukcesu  Gminy  Tłuszcz”  w  ramach  Programu 
Operacyjnego  Kapitał  Ludzki, która stanowi  załącznik  nr  13 do niniejszego 
protokółu.

i) w  sprawie  włączenia  Przedszkola  Samorządowego  w  Miąsem  do 
Zespołu Szkół im. Zofii Solarzowej w Miąsem

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada  Miejska  w  Tłuszczu  jednogłośnie podjęła  Uchwałę  Nr  IX/95/2011  w 
sprawie włączenia Przedszkola Samorządowego w Miąsem do Zespołu Szkół 
im. Zofii Solarzowej w Miąsem, załącznik nr 14 do niniejszego protokółu.
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    j) w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i  
klubów dziecięcych

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/96/2011 w 
sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 
dziecięcych, załącznik nr 15 do protokółu.

      k) w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Tłuszcz

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/97/2011 w 
sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Tłuszcz, załącznik nr 16 do protokółu.

l) w sprawie nabycia działki gruntu oznaczonej numerem 1560/1 o 
powierzchni 0,0304 ha położonej w mieście Tłuszcz z przeznaczeniem 
pod drogę gminną

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/98/2011 w 
sprawie nabycia działki gruntu oznaczonej numerem 1560/1 o powierzchni 
0,0304 ha położonej w mieście Tłuszcz z przeznaczeniem pod drogę gminną, 
załącznik nr 17 do protokółu.

Ad5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych  radnych.

Sekretarz Gminy, Tadeusz Pietrzyk przedstawił ocenę oświadczeń 
majątkowych dokonanej przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w Wołominie.

Ad6. Interpelacje radnych, odpowiedzi na interpelacje.
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Radna Danuta Opłotna zapytała, czy w 2012 roku rzeka Cienka zostanie 
oczyszczona na tych odcinkach, które nie zostały jeszcze oczyszczone.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk odpowiedział, że Zastępca Burmistrza, 
będąc na spotkaniu w Starostwie Powiatowym, otrzymał zapewnienie, że w 
przyszłym roku dalsza część rzeki Cienkiej od drogi wojewódzkiej w stronę 
Górek i osiedla Słoneczna zostanie oczyszczona.

Radny Włodzimierz Fydryszek zwrócił się z pytaniem dotyczącym budowy 
hali sportowej. Do 31 stycznia 2012 r. należy składać wnioski o dofinansowanie 
do Ministerstwa Sportu, teren jest uporządkowany, są zabezpieczone pieniądze 
w budżecie. Radny chciałby się dowiedzieć, na jakim etapie są działania 
zmierzające do budowy tej hali.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk odpowiedział, że jako projekt hali 
planowane jest wybranie tego projektu, który już jest. Burmistrz dodał, że 
dochodzi jeszcze kwestia połączenia tej hali sportowej z budynkiem Szkoły 
Podstawowej. W tym temacie zostały przeprowadzone wstępne rozmowy z 
projektantami. 

Radna Danuta Opłotna zgłosiła problem złego stanu podłoża pod drogi na ul. 
Mickiewicza i ul. Kościuszki w Jasienicy. Radna poprosiła o interwencję w tej 
sprawie.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk odpowiedział, że w miarę możliwości w 
najbliższym czasie stan podłoża tych ulic zostanie poprawiony.

Radny Dariusz Kur przypomniał o złożonym wniosku dotyczącym 
uzupełnienia asfaltu na drodze gminnej prowadzącej od Wólki Kozłowskiej w 
kierunku Dębinek. Radny zapytał, czy coś w tej sprawie uda się zrobić. 

Zastępca Burmistrza, Waldemar Banaszek odpowiedział, że zostało już 
złożone zamówienie na asfalt zimny i gmina czeka na realizację tego 
zamówienia. Jak tylko asfalt zostanie dostarczony, dziury zostaną załatane.

Radny Włodzimierz Fydryszek, poruszając temat zbiornika retencyjnego, 
zapytał, czy w związku z realizacją dużego projektu kanalizacyjno - 
wodociągowego, Gminę będzie stać na budowę tego zbiornika. Radny zapytał 
też, czy gdyby jednak okazało się, że Gminy nie stać na realizację tej inwestycji, 
to czy Burmistrz bierze pod uwagę jej realizację na zasadzie partnerstwa 
publiczno – prawnego.
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Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk odpowiedział, że dokładne koszty 
budowy zbiornika nie są znane i że ta inwestycja będzie wymagała zgody rady 
oraz wewnętrznego porozumienia, jeśli chodzi o podział środków.  

Zastępca Burmistrza, Waldemar Banaszek poinformował, że realizacja 
inwestycji na zasadzie partnerstwa publiczno – prawnego jest dobrym 
rozwiązaniem, jednak korzystniejszym rozwiązaniem jest staranie się o dotacje 
na realizację inwestycji. Jeśli Gminie nie uda się tych dotacji pozyskać, wtedy 
budowa zbiornika retencyjnego będzie realizowana na zasadzie partnerstwa 
publiczno – prawnego.

Radny Dariusz Kur zgłosił potrzebę oczyszczenia stawu w Kozłach.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk powiedział, że Gmina może próbować 
finansować czyszczenie takich zbiorników wodnych, jednak w sytuacji 
ograniczonych możliwości finansowych, należy je czyścić po kolei. Burmistrz 
dodał, że nigdy nie powiedział radnemu, że ten staw w Kozłach nie zostanie 
oczyszczony, jednak z uwagi na brak możliwości finansowych, zostanie on 
oczyszczony w późniejszym terminie. Następnie Burmistrz wyjaśnił, że 
pieniądze, które były przeznaczone na ul. Borówkową, zostały przesunięte w 
budżecie na czyszczenie stawu w Chrzęsnem. 

Ad7. Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.

Sołtys wsi Brzezinów, Katarzyna Sadurska poprosiła o załatanie dziury przy 
wjeździe do wsi Brzeziny. Pani Sołtys powiedziała, że zgłaszała ten problem w 
wydziale drogownictwa, jednak została odesłana do Starostwa Powiatowego. 
Tam z kolei otrzymała informację, że droga ta należy do powiatu 
wyszkowskiego, a nie wołomińskiego.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk powiedział, że drogowiec skontaktuje 
się z Wydziałem Dróg Powiatowych w Wyszkowie i problem ten zostanie 
rozwiązany.  

Radny Kamil Laskowski powiedział, że w niedalekiej przeszłości kontaktował 
się z Zarządem Transportu Miejskiego w Warszawie w sprawie postawienia w 
Gminie Tłuszcz biletomatu i kasownika. Radny zapytał, czy jest szansa na 
wystosowanie pisma do ZTM z propozycją lokalizacji umieszczenia tych 
urządzeń. Według Radnego najlepszą lokalizacją byłby dworzec kolejowy, 
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jednak należałoby to uzgodnić z Zarządem Kolei Mazowieckich. Radny poprosił 
o podjęcie działań w przedstawionej sprawie.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk powiedział, że jeśli biletomat miałby 
znajdować się np. w środku dworca kolejowego, to trzeba zacząć od rozmów z 
PKP Nieruchomości. Trzeba poznać koszt instalacji takiego urządzenia oraz 
rozstrzygnąć, kto będzie płacił za dzierżawę terenu pod ten biletomat.

Przewodniczący Rady zgłosił do uzupełnienia dziurę przy skrzyżowaniu ulic 
Zacisznej i Stylowej w Postoliskach. 

Mieszkaniec Tłuszcza, Dariusz Matejak zapytał, kiedy zostanie dokończony 
odcinek ul. Nowej, którego przebudowa została wstrzymana. Pan Matejak 
powiedział, że odcinek ten został posypany kruszywem i dalej nic w tej sprawie 
się nie dzieje. 

Zastępca Burmistrza, Waldemar Banaszek zapewnił, że jak tylko Gmina 
otrzyma zamówiony destrukt, droga zostanie skończona. 

Mieszkaniec Tłuszcza, Andrzej Matejak zapytał, kto wydał zezwolenie na 
wycięcie drzew na posesji przy ul. Nowej 11.

Zastępca Burmistrza, Waldemar Banaszek powiedział, że zostanie to 
sprawdzone i mieszkaniec otrzyma odpowiedź.

Sołtys Franciszkowa, Leszek Banaszek, w imieniu Zarządu i Członków Spółki 
Wodnej, podziękował Burmistrzowi, Radnym, Pani Skarbnik, Doradcy 
Burmistrza oraz Pani Monice Geras za zaangażowanie w powstanie Spółki 
Wodnej oraz za pomoc we wszelkich działaniach reaktywowanej Spółki. 
Następnie Sołtys zwrócił się z pytaniem do Dyrektora Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej, Pana Mariusza Dembińskiego, kiedy zostaną 
wycięte krzaki na drodze gminnej Jaźwie – Franciszków.

Dyrektor ZGKiM, Mariusz Dembi ński odpowiedział, że jak tylko dostanie 
zlecenie od Gminy na wykonanie takich prac, droga zostanie uporządkowana. 

Radna Aleksandra Świeżak zapytała dyrektora Dembińskiego, kiedy zostaną 
wycięte krzaki przy ulicy Wesołowskiego.

Dyrektor ZGKiM, Mariusz Dembi ński odpowiedział, że w najbliższym 
czasie. 
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Ad8. Zamknięcia obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał 
Krzysztof Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu. 

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała:
Bożena Brzozowska  

Dokument utworzyła Bożena Brzozowska 
Dnia 10 października 2011 r.
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